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 Ulla Torppa Vetelistä on lähestynyt 4.11.2023 neuvoston 

puheenjohtaja Mikko Hännistä sähköpostiviestillä. Viestissä hän on 
huolestunut siitä hoitavatko kunnat enää vanhusten teidän 
auraamisia. 

 
 Neuvoston puheenjohtaja toteaa että ensisijaisesti kunnissa pitää 

tehdä kartoitus niistä tieosuuksista, joilla ei ole tiekuntaa 
 

1. Ovatko tieosuudet jäänneet aurauspalvelun ulkopuolelle 
2. Asuuko vanhuksia tieosuuksilla, joissa ei ole tiekuntaa 
3. Onko kunnissa käsitys siitä, että miten hälytysajoneuvojen 

palvelut tavoittavat kuntalaisen talvikeliolosuhteissa 
  
 Puheenjohtaja on saanut Ulla Torpalta luvan jakaa tarvittaessa 

viestiä ja hän toivoo myös, että Keski-Pohjanmaan vanhusneuvosto 
käsitteli asiaa kokouksessa. Kirje esityslistan oheisaineistona liite 2). 

 
 
 Eläkeläiset ry:n Pohjanmaan aluejärjestön puheenjohtaja Juhani 

Kolppanen on lähettänyt kirjeen koskien kuljetuspalveluja. 
Kolppasen mukaan ihmisille on tärkeää, että he pääsevät 
itsenäisesti hoitamaan asioitaan kodin ulkopuolella. Kirje on lähetetty 
palvelujohtaja Hanna Saariselle. Lisäksi julkilausumassa korostetaan 
palvelujen saatavuutta myös niille henkilöille, jotka eivät osaa, halua 
tai uskalla käyttää digipalveluja ja -laitteita. Kolmantena asiana 
julkilausumassa korostetaan tiedottamisen tärkeyttä. Informaatio on 
tärkeää (kirje oheisaineistona liite 3). 
 
 
 

Päätösesitys Neuvosto päättää 
1. merkitä tiedokseen saadut kirjeet 
2. todeta, että vanhusten omassa kodissa asumisen turvaaminen, 
niin kauan kuin se on mahdollista, on sekä inhimillistä että 
taloudellista 
3. korostaa palveluiden tasapuolista saavutettavuutta ja palveluista 
saatavan informaation tärkeyttä 
 

Päätös Neuvosto päätti esityksen mukaisesti. Neuvoston jäsenet ovat 
tarvittaessa yhteydessä kuntien tekniseen toimeen. 

 


